



香港物流新銳大獎2024

HONG KONG'S NEXTGEN LOGISTICIAN AWARDS 2024

獲提名者及提名機構 / 公司須知 Notes for Nominees and Nominators

- 提名表格必須以英文或中文電腦打稿填寫
The nomination form must be completed in typewriting in English or Chinese
- 每位獲提名者只可被提名參加一個獎項類別
Any individual may be nominated for one award category only
- 每間公司 / 機構就每個獎項類別只能提名一位候選人
Each company / organisation is allowed to nominate no more than one individual for each award category
- 已填妥的提名表格須連同所需資料及文件於2024年9月8日(星期日)或之前電郵至 logisticianawards@tlb.gov.hk
A completed nomination form with relevant information and documents must be submitted by email to logisticianawards@tlb.gov.hk on or before 8 September 2024 (Sunday)
逾期遞交恕不受理 *Any late submissions will not be accepted*

(A) 獎項類別 Award Categories (請選擇以下其中一項 Please select one of the following)

- 物流新星獎 Emerging Talent Award 創新領導獎 Young Executive Award
- 傑出專業獎 Young Professional Award

(B) 由獲提名者填寫 To be Completed by Nominee

1. 獲提名者資料 Nominee's Information

姓名 Full Name:

(中文)
(Chinese)

(英文)
(English)

性別: Sex: 出生日期: 年 月 日 年齡:
Date of Birth: Year Month Day Age:

國籍:
Nationality:

香港身份證號碼:
HKID Number:

聯絡電話 Telephone Number:

(辦公室)
(Office)

(手提)
(Mobile)

電郵地址 Email:

從事物業的年資: 年 月
Years of working experience in logistics industry: Years Months

5. 獲提名者對香港物流業的貢獻 Nominee's Contributions to the Logistics Industry in Hong Kong



請於800字以內簡述 Please summarise within 800 words:

- 對其曾效力的公司 / 團體的貢獻 (例如曾參與或領導的重大項目, 尤其是與創新、高端物流發展和智慧及綠色物流相關的項目, 以及當中的角色、貢獻和成果; 在推動行業革新、促進公司 / 團體發展、提升效率及生產力和培育人才等方面所領導的措施)
Contributions to the companies or organisations served (e.g. major projects participated in or led, especially in the areas of innovation, high-end logistics development and smart and green logistics, detailing your role, contributions and results; Leadership in advancing the industry, promoting company or organisation development, enhancing efficiency and productivity, and nurturing talents, etc.)
- 對行業的個人貢獻 (例如在工作以外就推動行業創新及可持續發展、培育人才、區域 / 國際合作和推廣等方面的貢獻)
Individual contributions to the industry (e.g. fostering development of innovation and sustainability, nurturing talents, promoting regional and international collaboration and promotion of the industry)

倘有需要, 請另紙書寫。 Please use separate sheets if necessary.

本人謹此聲明，據本人所悉，以上填報的資料齊全確實。本人亦明白，所報的資料不全或失實，可導致本人的提名被取消。本人特此聲明，同意遵守列載在《香港物流新銳大獎2024》參賽須知上的所有參賽規則，並願意接受提名為此獎項的候選人。本人同意，籌備委員會、籌辦機構和評審委員會就《香港物流新銳大獎2024》各有關事項所作的一切決定均為最終決定，並對該事項具有約束力。籌備委員會可憑其絕對的酌情權修改評審規則和準則。如有任何爭議，籌備委員會將保留最終決定權。籌備委員會亦有權收回或撤銷任何已頒發的獎項。本人願意接受決選面試。倘本人獲選，本人定當出席頒獎典禮。

I declare that the information given is complete and accurate to the best of my knowledge. I understand that failure to provide sufficient or genuine information may result in disqualification. I give permission for publication in the event that the award is granted. I hereby declare that I have read and agreed to the rules and regulations of the “Hong Kong’s NextGen Logistician Awards 2024 - Call for Entries” and am willing to be nominated as a candidate for the Award. I agree that all decisions of Organising Committee, the Leading Organisations, and the Judging Panel and all relevant matters are final and binding. The Organising Committee retains all rights to modify the Award’s rules and criteria at its sole discretion. In case of any disputes, all decisions made by the Organising Committee shall be regarded as final. The Organising Committee also reserves the right to withdraw or revoke any award that has been made and presented. I am prepared to attend the selection interview as necessary; and to attend the presentation ceremony if I am selected.

日期:
Date:

獲提名者簽名:
Signature of Nominee:



請隨本提名表格附上以下資料及文件：

Please attach the following information and supporting documents to this nomination form:

一段不多於三分鐘的獲提名者自我介紹影片 (廣東話 / 國語 / 英語)

A self-introduction video of the nominee of no more than three minutes (Cantonese / Mandarin / English)

請上載影片至Google雲端硬碟或OneDrive (Outlook)內，並附上連結以供秘書處下載

Please upload the video to Google Drive or OneDrive (Outlook) and attach a link for the Secretariat to download

獲提名者身份證副本

A copy of the nominee’s HKID card

獲提名者相關工作、學歷、培訓和所屬團體證明副本

Copies of relevant employment, academic qualification, training and affiliation proof / certificates of the nominee

獲提名者的公司 / 機構商業登記證副本、公司 / 機構簡介及顯示獲提名者的職級的架構圖

A copy of the nominating company’s or organisation’s Business Registration Certificate, company / organisation brochure and an organisation chart indicating the position of the nominee

其他與(B)4部分相關的證明文件 (如有)

Other supporting documents relevant to Part (B)4 (if any)

■ 所有提交的資料將嚴加保密，只供評審委員會作評選之用。

All information submitted will be kept strictly confidential and be used for evaluation by the Judging Panel only.

■ 如有任何查詢，請聯絡《香港物流新銳大獎2024》秘書處：

For enquiries, please contact the Secretariat of the Hong Kong’s NextGen Logistician Awards 2024:

電郵 Email: logisticianawards@tlb.gov.hk

電話 Tel: 3509 7263 / 3509 7260

聯絡人 Contact Person: 容小姐 Ms Fanny Yung / 朱小姐 Ms Chloe Chu



<https://www.logisticshk.gov.hk>

1. 提名機構 / 公司資料 Nominator's Information



機構 / 公司名稱 Name of Organisation / Company:

(中文)
(Chinese)

(英文)
(English)

機構 / 公司地址 Address of Organisation / Company:

公司商業登記號碼或機構註冊條例 Business Registration Number of Company or Ordinance under which Organisation is Registered:

與物流業相關的業務 Logistics-related Business Nature

機構 / 公司網頁 Website of Organisation / Company:

獲提名者與機構 / 公司的關係 Relationship between Nominee and Organisation / Company:

機構 / 公司負責人的姓名 Full Name of the Person in Charge of the Organisation / Company:

機構 / 公司負責人的職銜 (例如董事 / 主席等) Title of the Person in Charge of the Organisation / Company (e.g. Director / President etc.)

聯絡電話 Telephone Number:

(辦公室)
(Office)

(手提)
(Mobile)

電郵地址 Email:

2. 提名原因 Reasons for Nomination



請於800字以內簡述你認為獲提名者應被選為《香港物流新銳大獎2024》得主的理由:

Please summarise the reasons why you believe that your nominee should be selected as one of the winners of the “Hong Kong’s NextGen Logistician Awards 2024” within 800 words:

倘有需要，請另紙書寫。 Please use separate sheets if necessary.

本機構 / 公司謹此為在本提名表格中所填一切作證，並聲明所填資料據本機構 / 公司理解屬實無訛。

Our organisation / company attest to all the facts in this nomination form and hereby declare that the information is true to the best of our knowledge.

日期:
Date:

機構 / 公司蓋章:
Official Chop of Organisation / Company: